
Kansantaloustieteen Opiskelijat ry 
Hallituksen kokous 4/2023 
Aika: 12.4.2023 klo 18.00 
Paikka: Beauvoir, Uusi Ylioppilastalo 
Paikallaolijat: 
Varsinaiset jäsenet: Emilia Manninen, Henna Ahonen, Ella Häsä, Anton Hjelt, Leo Turpeinen, Elli 
Lehto, Kristian Ostanin, Lasse Leinonen, Ella Rasalo, Ivan Samurov (saapui 18:11) 
Virkailijajäsenet: Tuomas Heikkinen, Matti Mustonen 
 
1 Kokouksen avaaminen 

- Avattiin kokous ajassa 18:01 
 
2 Laillisuus ja päätösvaltaisuus 

- Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 
 
3 Esityslistan hyväksyminen 

- Esityslista hyväksyttiin. 
 
4 Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen 

- Edellinen pöytäkirja on lähetetty sähköpostilistalle. 
 
5 Talous 
 

5.1 Talouskatsaus 
- Vuosijuhlatilan ennakkomaksu on maksettu. 
- Tulevat menot ja tulot 

- T-klubi bileiden tulot 
- Tulot Helsinginkadun approsta 
- Merchtulot 
- Tukia odotetaan vielä 

- Kulukorvausten hyväksyttäminen 
- Hyväksyttiin kaikki kulukorvauspyynnöt 

 
6 Tapahtumatoiminta 

6.1 Menneet tapahtumat 
- Kansissitsit 

- Meni mukavasti, paljon ihmisiä, hauskaa 
- Valtsikan merkkimarkkinoille osallistuminen 



- Noin 64 merkkiä myytin 
6.2 Tulevat tapahtumat 

- Kuppalabileet T-klubin kanssa 
- Rastit pitää suunnitella 

- Vappu 
- 17 jallupong joukkuetta ilmoittautunut, suljetaan ilmoittautuminen 

myöhemmin 
- Hesarin approt 

- Liput myytiin loppuun 
 
Ivan Samurov saapui ajassa 18:11 
    
7 Viestintä 

- Katsaus 
- Aprillipila otettiin vastaan hyvin 

 
8 Yrityssuhdeasiat 

8.1 Menneet Excut 
- Nordnet 
- Copenhagen Economics 

- Tapahtumat sujuivat hyvin ja olivat tykättyjä 
8.2 Tulevat excut 

- STM ja NIB ekskursiot T-klubin kanssa 14.4. 
8.3 Sponsorit ja muut yrityssuhdekuulumiset 

- Selvitetään mainosmyyntiä Kapitaaliin 
 
9 Opintoasiat 

- Katsaus 
- Kandietkot peruttiin keväältä 

 
10 Urheilu 

- 12.4. Kaupunkisota meni hyvin, jatketaan yhteistyötä Kannun kanssa 
- FC KTTO:n ilmoittautuminen kevätsarjaan 

- 15 ilmoittautunutta pelaajaa. 
- Tiedustellaan vielä halukkaita pelaajia. 
- Päätetään, että osallistutaan sarjaan. 

- Urheiluvastaava ehdottaa sulkapallotapahtuman järjestämistä 
- Tätä pidettiin hyvänä ideana 



 
11 Vuosijuhlat 

- Katsaus 
- Tila on varattu ja sopimus allekirjoitettu 
- Esiintyjiä ollaan selvitelty 

- Ainejärjestönauhat 
- Tilataan 

 
 
12 Kapitaali 

- Katsaus 
- 2. lehteä valmistellaan. Julkaisu ennen vappua 

- Keskusteltiin painoskoon suurentamisesta 
 
13 Vastuualuekuulumiset ja muut esille tulevat asiat 

- Yhdenvertaisuuskokous 
- Järjestetään alustavasti toukokuussa 

- Keskusteltiin hallituksen roolista yhdenvertaisuuden ylläpitämisessä ja hallitusvastuusta 
- Päätettiin, että turvahenkilöt eivät juo alkoholia tapahtumissa jatkossa 

- Alumnien vuosikokous 25.4. 
- Alumniasiat ovat järjestyksessä 

- Tuutorikuulumiset 
- Vastuutuutorit osallistuvat syksyllä hallituksen kokouksiin 

- Keskusteltiin Alankomaalaisten opiskelijoiden vierailusta 4.5. 
 

14 Kokouksen päättäminen  
- Kokous päätettiin ajassa 19:37 

 
 
 
 

 

 
Emilia Manninen 
Hallituksen puheenjohtaja 

 
Anton Hjelt 
Hallituksen sihteeri 

Emiliar clien


